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 PROTOKÓŁ nr XXXI/2017 

 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytej w dniu 29 marca 2017 r. w godzinach 1000 – 1330 

w sali konferencyjnej nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obradom przewodniczył: 

     Zdzisław Przełomiec - przewodniczący Rady Miejskiej w Suwałkach.  

 

Radni obecni: 

1. Andrzej Paweł Chuchnowski 

2. Tadeusz Czerwiecki 

3. Zbigniew Roman De – Mezer 

4. Zbysław Wojciech Grajek 

5. Dorota Anna Jabłońska 

6. Jacek Juszkiewicz  

7. Bożena Maria Kamińska   

8. Karol Korneluk  

9. Stanisław Kulikowski  

10. Kamil Lauryn 

11. Andrzej Łuczaj  

12. Wojciech Malesiński    

13. Józef Wiesław Murawko  

14. Wojciech Pająk 

15. Zdzisław Przełomiec  

16. Anna Ruszewska 

17. Irena Bożena Schabieńska 

18. Sławomir Jan Szeszko  

19. Piotr Wasiukow 

20. Bogdan Bezdziecki 

21. Grzegorz Gorlo 

   22.  Zdzisław Koncewicz  

   23.  Andrzej Turowski   

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach uczestniczyli: 

Prezydent Miasta Suwałk, Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, Skarbnik Miasta, naczelnicy 

niektórych wydziałów Urzędu Miejskiego, kierownicy inspekcji, policji i straży, sołtysi, 

prezesi i dyrektorzy niektórych jednostek organizacyjnych, przedstawiciele radia, telewizji       

i prasy.  

Listy obecności stanowią załączniki nr 2 – 5 do protokołu.  
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Ad pkt. 1 

Otwarcie obrad. 

 

Zdzisław Przełomiec otworzył XXXI sesję Rady Miejskiej w Suwałkach, po czym powitał 

przybyłych na obrady: Czesława Renkiewicza - Prezydenta Miasta Suwałk,  Ewę B. Sidorek    

i Łukasza Kurzynę - Zastępców Prezydenta Miasta,  Wiesława Stelmacha – Skarbnika Miasta, 

przedstawicieli instytucji rządowych i powiatowych, służby mundurowe, przedstawicieli 

związków zawodowych, dyrektorów, kierowników i prezesów miejskich jednostek 

organizacyjnych, sołtysów, przedstawicieli radia, telewizji i prasy, radcę prawnego, 

naczelników i kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego. 

Powitał przybyłych na obrady mieszkańców miasta oraz internautów i radnych Rady Miejskiej 

w Suwałkach. 

Przewodniczący stwierdził, że na 23 radnych ustawowego składu Rady w obradach sesji bierze 

udział 21 radnych w związku z powyższym istnieje wymagane kworum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. ( Spóźniony: Grzegorz Gorlo, Wojciech Malesiński) 

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

 

Zdzisław Przełomiec przypomniał, że proponowany porządek obrad został dostarczony 

radnym przy zwołaniu sesji.  

Przewodniczący poinformował, że w związku ze zmianami w Ustawie o ochronie zwierząt , 

Powiatowy Lekarz Weterynarii nie ma już obowiązku  składania Prezydentowi Miasta 

Suwałk informacji o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego na terenie Miasta Suwałk            

i Powiatu Suwalskiego za dany rok. W związku z powyższym, na wniosek Prezydenta, 

Przewodniczący zdjął planowany  punk z porządku obrad sesji. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

T. Czerwiecki zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały z punktu 16. 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia dopłat za odprowadzanie ścieków wód 

opadowych i roztopowych”. 

 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  

Głosowanie nad wnioskiem:   

 za podjęciem                – 22 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Radni nie zgłosili uwag, wobec czego przyjęli następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku  obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr XXX/2017 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia                             

22 lutego  2017 roku.    

4. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej  w 

Suwałkach od dnia  22 lutego 2017 roku.     
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5. Informacja Prezydenta Miasta Suwałki o zgłoszonych żądaniach odszkodowawczych  w 

związku z uchwaleniem lub zmianą miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz o wydanych decyzjach o naliczeniu opłaty w 2016 roku.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Miasta Suwałki.  

7. Sprawozdanie  z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Suwałkach za rok 

2016 oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej i pieczy zastępczej na 

rok 2017.  

8. Sprawozdanie z realizacji  Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach za 2016 rok.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki realizowanych 

w roku 2017 ze środków  Państwowego Funduszu  Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

10.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w 

ośrodku wsparcia. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki do nowego ustroju szkolnego, 

na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i 

specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i 

specjalnych mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki, na okres od dnia 1 września 

2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.  

13.  Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2016 rok. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Muzeum przy Muzeum 

Okręgowym w Suwałkach. 

15.  Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie Suwalską Specjalną 

Strefą Ekonomiczną gruntów stanowiących własność Gminy Miasta Suwałki. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulic Piaskowej i Dąbrówka w Suwałkach. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy 30-lecia PRL. 

19.  Informacja  o dotacjach udzielonych w 2016 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków i 

objętych ochroną na terenie Miasta Suwałki. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru, znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzania zabiegów pielęgnacyjnych 

pomników przyrody na terenie miasta Suwałki. 

22.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stref taryfowych obowiązujących 

przy przewozie osób i ładunków taksówkami na terenie Miasta Suwałki.  

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Suwałk. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na  2017 rok.                            

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2017–2035.  

26. Wybór  wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach.   

27. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
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28. Wnioski i oświadczenia radnych. 

29. Zamknięcie obrad. 

 

Ad pkt. 3 

Przyjęcie protokołu nr XXX/2017 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia                             

22 lutego  2017 roku.    

 

Zdzisław Przełomiec poinformował, że zgodnie z § 46 Statutu Miasta Suwałk protokół obrad 

z XXX sesji został sporządzony i wyłożony do wglądu radnym w Biurze Rady Miejskiej. 

Radni mogli zgłaszać poprawki lub uzupełnienia do protokołu nie później niż w dniu 

poprzedzającym sesję Rady Miejskiej, na której następuje przyjęcie protokołu, czyli w dniu 

28 marca 2017 r.  

W wymienionym terminie do treści protokołu radni nie zgłosili poprawek i uzupełnień, wobec 

powyższego protokół nr XXX/2017 obrad Rady Miejskiej w Suwałkach, został przyjęty. 

 

Ad pkt. 4 

Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej        

w Suwałkach od dnia  22 lutego 2017 roku.     

Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Zapytał, czy są uwagi i pytania w tym zakresie. Uwag i pytań nie zgłoszono. Zdzisław Przełomiec 

stwierdził, że Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk  i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej 

w Suwałkach od dnia  22 lutego 2017 roku  została przyjęta.  

 Informacja stanowi załącznik nr 7  do protokołu.  

 

Ad pkt. 5 

Informacja Prezydenta Miasta Suwałki o zgłoszonych żądaniach odszkodowawczych       

w związku z uchwaleniem lub zmianą miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz o wydanych decyzjach o naliczeniu opłaty w 2016 roku.  

 

Z. Przełomiec poinformował, że informacja była przedmiotem posiedzenia Komisji Strategii    

i Rozwoju Gospodarczego w dniu 21 marca 2017 roku oraz Komisji Finansowo- Budżetowej 

w dniu 23 marca 2017r. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedłożonego materiału. 

Informacja  stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Z. Przełomiec stwierdził, że informacja została przyjęta. 

 

Ad pkt. 6 

Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Miasta Suwałki.  

 

Z. Przełomiec poinformował, że informacja była przedmiotem posiedzenia Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa w dniu 29 marca 2017 roku. Członkowie Komisji nie wnieśli 

uwag do przedłożonego materiału. 
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Informacja  stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Z. Przełomiec stwierdził, że informacja została przyjęta. 

 

 

Ad pkt. 7 

Sprawozdanie  z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Suwałkach za rok 

2016 oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej i pieczy zastępczej na 

rok 2017.  

 

Z. Przełomiec poinformował, że sprawozdanie było przedmiotem posiedzenia Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa w dniu 29 marca 2017 roku. Członkowie Komisji nie wnieśli 

uwag do przedłożonego materiału. 

Sprawozdanie  stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Z. Przełomiec stwierdził, że informacja została przyjęta. 

 

Ad pkt. 8 

Sprawozdanie z realizacji  Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach za 2016 rok.  

 

Z. Przełomiec poinformował, że sprawozdanie było przedmiotem posiedzenia Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa w dniu 29 marca 2017 roku. Członkowie Komisji nie wnieśli 

uwag do przedłożonego materiału. 

Sprawozdanie  stanowi załącznik nr 11 do protokołu.   

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Z. Przełomiec stwierdził, że informacja została przyjęta. 

 

Ad pkt. 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 

realizowanych w roku 2017 ze środków  Państwowego Funduszu  Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały 

- załącznik nr 12  do protokołu. 

 

Dorota A. Jabłońska - przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

przedstawiła opinię Komisji - załącznik nr 13  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 22 radnych,   
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 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXI/370/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 marca 2017 r. 

w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki realizowanych w roku 2017 ze środków  

Państwowego Funduszu  Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych                                         

-stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt. 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

w ośrodku wsparcia. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały wraz        

z autopoprawką 

- załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Dorota A. Jabłońska - przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

przedstawiła opinię Komisji - załącznik nr 16  do protokołu. 

 

Józef W. Murawko- przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji- załącznik nr 17  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 23 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0 . 

 

 

Większością głosów została podjęta 

Uchwała Nr XXXI/371/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 marca 2017 r. 

w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ośrodku wsparcia 

  -stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych            

i gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki do nowego ustroju 

szkolnego, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.. 
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Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                 

z autopoprawką-  załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Anna Ruszewska – przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania przedstawiła opinię 

Komisji - załącznik nr 20  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 23 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXI/372/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 marca 2017 r. 

w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów mających siedzibę na 

obszarze miasta Suwałki do nowego ustroju szkolnego, na okres od dnia                            

1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.                                                                         

- stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych 

i specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki, na 

okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                 

-  załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Anna Ruszewska – przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania przedstawiła opinię 

Komisji - załącznik nr 23  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 23 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXI/373/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 marca 2017 r. 



8 

 

w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego 

ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających 

siedzibę na obszarze miasta Suwałki, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia           

31 sierpnia 2019 r. 

- stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Ad pkt. 13 

Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2016 rok. 

 

Z. Przełomiec poinformował, że sprawozdanie było przedmiotem posiedzenia Komisji 

Kultury Sportu i Turystyki w dniu 20 marca 2017roku, Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego w dniu 21 marca 2017 roku, Komisji Oświaty i Wychowania w dniu 22 marca 

2017roku, Komisji Finansowo- Budżetowej w dniu 23 marca 2017 roku, Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa w dniu 29 marca 2017 roku. Członkowie Komisji nie wnieśli 

uwag do przedłożonego materiału. 

Sprawozdanie  stanowi załącznik nr 25 do protokołu.   

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Z. Przełomiec stwierdził, że informacja została przyjęta. 

 

Ad pkt. 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Muzeum przy Muzeum 

Okręgowym w Suwałkach. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                 

-  załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Stanisław Kulikowski - przewodniczący Komisji Kultury Sportu i Turystyki przedstawił 

opinię Komisji - załącznik nr 27  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 23 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXI/374/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 marca 2017 r. 

w sprawie powołania Rady Muzeum przy Muzeum Okręgowym w Suwałkach 

- stanowi załącznik nr 28 do protokołu 

 

Ad pkt. 15 

Interpelacje i zapytania radnych. 
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Irena B. Schabieńska 

Radna zapytała czy propozycja zmiany nazwy ulicy 30- lecia PRL na  Kawaleryjską była 

owocem pracy Zespołu ds. nazewnictwa ulic, placów i rond w Suwałkach. Ponadto zapytała 

dlaczego radni Prawa i Sprawiedliwości nie byli zapraszani na spotkania z mieszkańcami                  

w sprawie zmiany nazw ulic. 

Jacek Juszkiewicz  
1. Radny zapytał czy jest możliwość przywrócenia przystanku komunikacji miejskiej przy 

ulicy 23 Października na wysokości posesji 42-43. Przystanek mógłby być przystankiem na 

żądanie. 

2. Radny podniósł sprawę całkowitego zakazu połowu ryb na Zalewie Arkadia. Zapytał czy 

nie jest zbyt restrykcyjny oraz gdzie leży przyczyna zanieczyszczenia zbiornika. Zapytał 

również czy woda zasilająca Zalew jest czysta oraz czy przeprowadzano badania 

porównawcze  poziomów zanieczyszczeń w Zalewie Arkadia i zbiorniku Sobolewo. Zapytał  

o postępowanie z ptactwem bytującym nad Zalewem.  Poprosił, aby po zakończeniu badań  

przekazać radnym zestawienia wyników, zaleceń i dalszej polityki dotyczącej Zalewu 

Arkadia.  

Józef W. Murawko 

1. Radny prosił o interwencje odpowiednich służb miejskich w związku z zaleganiem śmieci 

na terenie przyległym do Szpitala Psychiatrycznego.  

2. Zapytał czy jest już dofinansowanie  budowy hali sportowo- widowiskowej oraz jakie jest 

zaawansowanie prac. 

3. Radny ponownie poprosił o zamontowanie oświetlenia ulicznego przy ul. Szwajcaria 14                  

i 14a. 

Tadeusz Czerwiecki 

1. Radny zapytał czy w związku z planowaną budową pasa pieszo- rowerowego wzdłuż ulicy 

Szpitalnej, przewiduje się również budowę dodatkowych miejsc parkingowych. 

2. Czy w związku z niewielką szerokością chodnika na odcinku od skrzyżowania ulic 

Kościuszki i Waryńskiego, istnieje możliwość montażu barierek oddzielających jezdnię od 

chodnika. 

3. Zapytał o możliwość umieszczenia dodatkowych tabliczek, pod tablicami z nazwą ulicy,               

z informacją o jej patronie. 

Karol Korneluk 

1. Radny zwrócił się z prośbą o likwidację kolein na skrzyżowaniu ulic Utraty i Wigierskiej. 

2.  Zapytał kiedy powstanie stacja ładowania pojazdów elektrycznych i ile jest takich 

pojazdów w Suwałkach. 

Zdzisław Przełomiec 

W związku z brakiem pełnej rozpoznawalności nazwisk wybitnych suwalczan,  prosił                       

o opracowanie biografii tych osób. Biografie mogłyby zostać  wydane w formie „ Biografii 

Suwalskich”. Radny sugerował, aby do tego przedsięwzięcia włączyć Urząd Miejski, 

jednostki miejskie, Państwową Wyższa Szkołę Zawodową w Suwałkach. Można też ogłosić 

konkursy na publikacje czy prace naukowe. 

Grzegorz Gorlo 

1. Radny zwrócił uwagę na zły stan wizualny budynku z czerwonej cegły przy ulicy 

Waryńskiego 2. 

2.  Poprosił o comiesięczne raporty Straży Miejskiej o wynikach przeprowadzonych kontroli                     

i interwencji związanych z niewłaściwym zachowaniem  młodzieży. Radny podkreślił, iż        

z obserwacji wynika, że zachowania patologiczne nasilają się,  młodzież  pali papierosy i pije 

alkohol w miejscach publicznych.  Sugerował, aby podjąć działania ograniczające tego typu 

zachowania.  
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Ad pkt. 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie Suwalską 

Specjalną Strefą Ekonomiczną gruntów stanowiących własność Gminy Miasta Suwałki. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                 

z autopoprawką-  załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 30  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 23 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXI/375/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 marca 2017 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Suwałki 

- stanowi załącznik nr 31 do protokołu 

 

Ad pkt. 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulic Piaskowej i Dąbrówka                     

w Suwałkach. 

                     

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                 

z autopoprawką-  załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 33  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 23 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXI/376/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 marca 2017 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu ulic Piaskowej i Dąbrówka w Suwałkach 
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- stanowi załącznik nr 34 do protokołu 

 

 

Ad pkt. 18 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy 30-lecia PRL. 

 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 28 marca 2017 roku w Urzędzie Miejskim             

w Suwałkach odbyła się debata, która dotyczyła „Przestrzeni publicznej jako miejsca wolnego 

od symboli propagującej systemy totalitarne”. Udział w debacie wzięli: J. Orłowska 

przedstawiciel IPN, kilkudziesięcioosobowa grupa młodzieży, Prezydent Miasta Suwałk oraz 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Suwałkach. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                

- załącznik nr 35 do protokołu.  

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 36  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 22 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXI/377/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 marca 2017 r. 

w sprawie zmiany nazwy ulicy 30-lecia PRL                                                                                 

- stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

Ad pkt.19 

Informacja o dotacjach udzielonych w 2016 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków       

i objętych ochroną na terenie Miasta Suwałki. 

 

Z. Przełomiec poinformował, że informacja była przedmiotem posiedzenia Komisji Kultury, 

Sportu i Turystyki w dniu 20 marca 2017 roku oraz Komisji Finansowo- Budżetowej w dniu 

23 marca 2017r. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedłożonego materiału. 

Informacja  stanowi załącznik nr 38 do protokołu.   

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Z. Przełomiec stwierdził, że informacja została przyjęta. 

 

Ad pkt. 20 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru, znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                

z autopoprawkami - załącznik nr 39 do protokołu.  

 

Stanisław Kulikowski - przewodniczący Komisji Kultury Sportu i Turystyki przedstawił 

opinię Komisji - załącznik nr 40  do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 41  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXI/378/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 marca 2017 r. 

w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru, znajdujących się na terenie Miasta 

Suwałki 

- stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

 

Ad pkt. 21 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzania zabiegów pielęgnacyjnych 

pomników przyrody na terenie miasta Suwałki. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                 

- załącznik nr 43 do protokołu.  

 

Dorota A. Jabłońska - przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

przedstawiła opinię Komisji - załącznik nr 44  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 
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Uchwała Nr XXXI/379/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 marca 2017 r. 

w sprawie przeprowadzania zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody na terenie 

miasta Suwałki 

- stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 22 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stref taryfowych obowiązujących 

przy przewozie osób i ładunków taksówkami na terenie Miasta Suwałki. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                 

- załącznik nr 46 do protokołu.  

 

Dorota A. Jabłońska - przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

przedstawiła opinię Komisji - załącznik nr 47  do protokołu. 

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 48  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXI/380/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 marca 2017 r. 

w sprawie określenia stref taryfowych obowiązujących przy przewozie osób i ładunków 

taksówkami na terenie Miasta Suwałki 

- stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

 

Ad pkt. 23 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Suwałk. 

 

Zbigniew R. De- Mezer- przewodniczący Komisji Statutowej odczytał wniosek o podjęcie 

uchwały- załącznik nr 50 do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 
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Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXI/381/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 marca 2017 r. 

w sprawie zmiany Statutu Miasta Suwałk 

- stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

 

Ad  pkt. 24 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na  2017 rok.                            

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                 

z autopoprawkami - załącznik nr 52 do protokołu.  

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 53  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXI/382/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 marca 2017 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na  2017 rok 

- stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

 

Ad pkt. 25 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2017–2035.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                 

- załącznik nr 55 do protokołu.  

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 56  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 22 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 
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Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXI/383/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 marca 2017 r. 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki                            

na lata 2017–2035 

- stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

 

Ad pkt. 26 

Wybór  wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach.   

 

Zdzisław Przełomiec stwierdził, że zgodnie z art. 19 ust 1 Ustawy z dnia 8 marca 1990r.              

o samorządzie gminnym – „ Rada gminy wybiera ze swego grona wiceprzewodniczącego 

bezwzględną większością głosów, w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady        

w głosowaniu tajnym”.  

Przewodniczący zapytał czy będą zgłoszone kandydatury. 

Nie zgłoszono kandydatur. 

Zdzisław Przełomiec stwierdził, że w wyniku braku kandydatur, realizacja punktu stała się 

bezprzedmiotowa. 

 

Ad pkt. 20 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Czesław Renkiewicz - 

Prezydent Miasta Suwałk,  Tomasz Drejer - Dyrektor ZDiZ w Suwałkach, Waldemar 

Borysewicz- Dyrektor OSiR w Suwałkach, Grzegorz Kosiński - Komendant Straży 

Miejskiej w Suwałkach. 

 

Irenie Schabieńskiej 

Prezydent przybliżył skład Zespołu do spraw nazewnictwa obiektów w mieście poinformował 

również, że Zespół  spotyka się, pracuje, a owoce jego pracy są znane radnym - członkom 

Zespołu. Prezydent przypomniał, że poinformował radnych na ostatniej sesji Rady Miejskiej     

o spotkaniach z mieszkańcami ulic 30- lecia PRL i Buczka. Z przykrością stwierdził, że 

nieliczni radni skorzystali z tego zaproszenia. Poinformował o kolejnych spotkaniach, które 

odbędą się 18 kwietnia 2017r. o godz. 17:00 w Szkole Podstawowej nr 4, w sprawie ulicy 

Mereckiego oraz 19 kwietnia 2017r. o godz. 17:00 w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie,  

w sprawie ulicy 23 Października. Prezydent dodał, że Zespół poparł wniosek o kontynuację 

spotkań z mieszkańcami ulic,  których nazwy będą zmieniane. Członkowie zaproponowali, 

aby w miarę możliwości wracać do archiwalnych nazw ulic takich jak Raczkowska, 

Filipowska. Owocem pracy zespołu była też pozytywna opinia nadania nazwy Rondu - 

Żołnierzy Wyklętych. Ponadto Zespół przeprowadza korekty wniosków i opracowań oraz 

analizy błędnie nadanych i uchwalonych, przez Rady Miejskie wcześniejszych kadencji, nazw 

ulic. W opinii Zespołu nazwy ulic, szczególnie tych zmienianych, powinny nawiązywać do 

najbliższej okolicy. 

Zdzisławowi Przełomcowi 

Prezydent poinformował, że w ramach współpracy z organizacjami pozarządowymi 

ogłoszony zostanie konkurs na opracowanie wydawnictwa dotyczącego wybitnych osób 
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związanych z naszym miastem. Ostatnie opracowanie, piąte „ Biografii Suwalskich” pochodzi          

z 2002 roku. To dobry moment, aby wrócić do wydania kolejnego opracowania. 

Tadeuszowi Czerwieckiemu 

1. Prezydent poinformował, że ZDiZ opracował program rozwoju ścieżek rowerowych           

w mieście Suwałki. Podzielono ścieżki na trzy kategorie. Materiał zostanie skierowany do 

analizy przez Komisję Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej. Pas drogowy ulicy 

Szpitalnej jest za wąski aby wybudować nowe miejsca parkingowe. Prezydent dodał,                     

że w tym roku nie będzie budowana ścieżka rowerowa w tym rejonie. 

2. Odnośnie barierek ochronnych przy ul. Waryńskiego poinformował, że temat zostanie 

poddany analizie.  

Dodatkowych informacji w tej kwestii udzielił Tomasz  Drejer. Wyjaśnił, że minimalna 

szerokość chodnika, aby piesi mogli się wyminąć to 1,5m. Przy zamontowaniu barierek na 

tym chodniku, jego szerokość nie pozwoli na sprawną komunikacje pieszych. Jedynym 

sposobem wzmocnienia bezpieczeństwa i usprawnienia komunikacji pieszych jest 

opracowanie koncepcji zwężenia jezdni do jednego pasa oraz poszerzenia chodników. 

Należałoby to zrobić dopiero po wybudowaniu obwodnicy, ponieważ w chwili obecnej 

natężenie ruchu na to nie pozwoli. 

3. Prezydent jest za wprowadzeniem tabliczek informacyjnych z syntetyczną informacją- 

biogramem na temat patronów suwalskich ulic.  

Jackowi Juszkiewiczowi 

1. Odpowiedzi udzielił Tomasz Drejer. Poinformował, że przystanek we wskazanym przez 

radnego rejonie został zlikwidowany blisko 12 lat temu. Od posesji przy ulicy 23 

Października nr 42 i 43 do przystanku przy MOPR jest około 300 - 350 m, zaś do przystanku 

zlokalizowanego na ulicy Grunwaldzkiej jest około 150m. Nie są to duże odległości jednak 

temat umiejscowienia przystanku na żądanie zostanie poddany szczegółowej analizie. 

2. Prezydent poinformował, że trwają prace i badania mające na celu dostarczenie informacji 

na temat przyczyn zanieczyszczenia Zalewu Arkadia. Badany jest również stan wody             

w zbiorniku Sobolewo. Na dzień dzisiejszy nie ma pełnej informacji na ten temat. Termin 

zakończenia badań to 15 lipca 2017r.  

 Dodatkowych informacji  udzielił Waldemar Borysewicz. Poinformował, że blisko 40 lat 

nie badano wody i nie było kompleksowego czyszczenia Zalewu. Obecnie zlecono 

kompleksowe badania wód i osadu Uniwersytetowi Warmińsko- Mazurskiemu. Wykonano 

również operat wodno - prawny na spuszczenie wody z Zalewu z określeniem metody jaką 

należy zastosować. Inne czynności jakie poczyniono to: wypowiedziano umowę z PZW,         

a ryby zostaną odłowione, wprowadzono zakaz połowu ryb i dokarmiania ptactwa, ustawiono 

tablice z informacją w tej sprawie. Zakaz połowu ryb jest czasowy. W kwestii porównania 

czystości wód w zlewach poinformował, iż nie można bezpośrednio porównywać zbiorników 

Arkadia i Sobolewo ponieważ mają one inną wielkość, inne zasilania, inną przepuszczalność 

dna i położenie.  

Józefowi W. Murawko 

1. Prezydent poinformował, że w związku z ujawnieniem śmieci i bałaganu na terenie 

przyległym do Szpitala Psychiatrycznego, zostały już podjęte działania przez Straż Miejską. 

Dodatkowych informacji  udzielił Grzegorz Kosiński. Poinformował, że zwrócono się do 

właściciela działki o uporządkowanie terenu, przedstawiając dokumentację zdjęciową stanu   

w jakim obecnie znajduje się ten teren. Jeśli właściciel nie uporządkuje terenu, zostanie 

skierowany wniosek do sądu o ukaranie. 

2. Prezydent poinformował, że prace w temacie hali sportowo- widowiskowej intensywnie 

trwają. Prowadzone są szeroko zakrojone czynności związane z pozyskaniem środków 

zewnętrznych, między innymi wsparcia udzielił minister Jurgiel. Zorganizował spotkanie 
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Prezydenta z ministrem Bańką i na dzień dzisiejszy wszystko wskazuje, że decyzja będzie 

pozytywna.   

3. W kwestii oświetlenia posesji w Szwajcarii Tomasz Drejer poinformował, że w ubiegłym  

roku przeprowadzono na tym terenie inwestycję polegającą na podwieszeniu na istniejących 

słupach komunalnych, kabli energetycznych zasilających oświetlenie uliczne i powieszenie na 

tych słupach opraw oświetleniowych wraz z wysięgnikami. Pas drogowy na znacznej 

długości ul. Szwajcaria ma szerokość 4m i nie ma możliwości postawienia słupów 

energetycznych i pozostawienia przejezdnej drogi. Na chwilę obecną jest analizowana                       

i wyceniana możliwość poprowadzenia oświetlenia ulicznego w stronę lasu na długość około 

20m w kierunku posesji 14 i 14a. Oświetlenie ulicy Szwajcaria jest zamontowane na około 

40% długości ulicy. Niezwłocznie, po opracowaniu kosztorysu zostaną podjęte dalsze 

decyzje.  

Karolowi  Kornelukowi 

1. Prezydent odpowiedział, że remont ulicy Utrata jest przewidziany po wykonaniu 

obwodnicy. 

 Dodatkowych informacji  udzielił T. Drejer. Przypomniał, że ulica Utrata była budowana 

jako ulica, która miała przenosić ruch kategorii KR3 co stanowi maksymalnie 900 pojazdów 

ciężkich na dobę. W tej chwili przejeżdża około 8000 - 9000 pojazdów ciężkich. Do czasu 

powstania obwodnicy prowadzone będzie  bieżące frezowanie kolein. 

2. Prezydent poinformował, że należy iść z duchem czasu, a Suwałki można zaliczyć do miast 

nowoczesnych. W związku z powyższym trwają prace nad uruchomieniem stacji ładowania 

elektrycznego pojazdów. Będzie ona dostępna dla mieszkańców i przyjeżdżających turystów. 

Obecnie w Suwałkach zarejestrowano jeden samochód elektryczny i kilka skuterów.  

Grzegorzowi Gorlo 

1. Prezydent poinformował, że budynek przy ul. Waryńskiego 2 od roku ma nowego 

właściciela. Miasto będzie upominać i naciskać, aby poprawić stan wizualny budynku. 

2. W kwestii monitorowania miejsc spotkań młodzieży Prezydent odpowiedział, że patrole 

Straży Miejskiej prowadzą taki monitoring. Dodał, że Straż Miejska wraz z Policją opracuje 

taką informację o stanie bezpieczeństwa przy obiektach szkolnych i będzie ją przedkładać       

w okresach comiesięcznych.  

Dodatkowych informacji  udzielił Grzegorz Kosiński. Poinformował, że działania 

prewencyjne zostaną nasilone  po zakończeniu akcji wiosennych porządków. Dodał, iż 

skuteczność działań ogranicza prawo ponieważ osoby do ukończenia 17 roku życia nie można 

ukarać. Rodziców również nie można ukarać za palenie papierosów przez ich dzieci. 

Przypomniał, że w przeszłości funkcjonował program „ żółtej kartki”, gdzie po stwierdzeniu 

zdarzenia palenia papierosów lub picia alkoholu przez ucznia, wysyłano informację na ten 

temat do pedagoga i rodziców. Nie była to jednak do końca skuteczna metoda. Komendant 

Straży poinformował, że zostaną podjęte działania monitorujące  i interwencje,  szczególnie    

w okolicach  szkół. 

 

Ad pkt. 21 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

  

Tadeusz Czerwiecki stwierdził, że był wnioskodawcą nadania nazwy ulica płk. Łupaszki. 

Dodał, że w różnych opracowaniach spotkał się z trzema rodzajami pisowni jego nazwiska. 

Radny cieszy się, z reasumpcji nadania nazwy tej ulicy. 

 

Prezydent Czesław Renkiewicz zaprosił radnych na piątkowe uroczystości 73 rocznicy 

stracenia mieszkańców Suwalszczyzny. Zaprosił również na uroczystość 2 kwietnia w SOK 

oficjalnego zainaugurowania Roku Andrzeja Strumiłły. 
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Przewodniczący ponownie udzielił informacji na temat przyszłych spotkań z mieszkańcami 

dotyczącymi zmian nazw ulic. Zadeklarował, przypomnienie radnym o tych spotkaniach. 

 

Ad pkt. 22  

Zamknięcie obrad. 

Kolejna sesja planowana jest na dzień 26 kwietnia 2017r. o godz 1000 w sali nr 26 Urzędu 

Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

Przewodniczący zamknął XXXI sesję Rady Miejskiej. Podziękował za spotkanie.  

Na tym protokół zakończono.  

                                                                                                        Przewodniczący 

                                                                                             Rady Miejskiej w Suwałkach        

 

 

                                                                                                                         Zdzisław Przełomiec 

 

 

 

 

 

Protokół sporządził:                                                                  
Marcin Andrzej Szypulski 

 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


